
1) Velkommen til  

 Kenny byder velkommen som ny formand. 

2) Hvem er vi, hvad kan vi og hvad vil vi?  
 
 Kenny: 33 år, boet i fuglevang i 6 år. Selvstændig i ventilations branchen. Siddet i bestyrelse før. 
 Fodboldtræner. Ønsker mere liv, fællesskab med mening for alle. Fysisk kontakt sammen med  
 den sociale kontakt. 
 
 Henrik: 52 år. Siddet 2 år som supl. Og 2 år som bestyrelse. Kan godt li at gøre noget for fælles
 skab. Sælger kamera til landbrugsbranchen, samt meget andet. 
 Meget lige ud af landevejen. Vil gerne foreningen og vil gerne arbejde for foreningen. 
 Siddet 7 år i bestyrelse i Sverige. Har været kontakten til kommunen. 
 
 Maria, 43 år. Siddet med i bestyrelsen i snart 2 år. Arbejder som værkfører i landbrugsmaskinfor-         
 retning i Roskilde. Siddet i Roskildeegnens Landboungdoms bestyrelsen i knap 10 år som kasse   
rer samt regnskab som hovedfunktion på arbejde. 
 Mor til 6 årig som går på Såby skole. Været formand for bestyrelsen i børnehuset Tusindfryd. 
 Træner hund i Dansk Politihundeforening på konkurrence plan. 

 Emilie: 20 år, lige flyttet til Fuglevang i August. Kommer fra Bjæverskov. Datter af købmand. 
 Vant til at der sker en masse i byen. Vil gerne arbejdet for grundejerforeningen. 
 Arbejder som medhjælper i Møllebjerghave i Hvalsø. 
  
 
 Dennis: 37 år. Boet i Fuglevang i 7 år. Far til tvillinger, går på Såby skole. Selvstændig, sælger  
 skabsindretninger.  Vil gerne have der sker noget i Fuglevang. Arrangementer for alle.  
 Der skal ruskes op i foreningen, der mangler for yngre generation. 
  

3) Konstituering af næstformand, kasserer & sekretær 
  
 Næstformand: Dennis Granlie 
 Sekretær og kasser: Vælger bestyrelsen at holde det samlet hos  
 Maria. Derfor arbejder vi imod en vedtægtsændring. 

4) Hvem har hvilket ansvarsområder, kommune mv. 
  
 Henrik har indtil videre stået for kontakten til kommunen og vil gerne fort-
 sætte.  
 Der skal laves gennemgang med kommunen efter yousee fiber afslutning. 
 Fliser mv. 

Referat bestyrelsesmøde d. 02.11.21 hos Henrik 
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Side 2  

 Antenne, vi skal arbejde med. 
 Kenny vil forsøge at arbejde på at finde en ny advokat og se på hvilke muligheder der er 
 i forhold at ligge antennen ned. 
 
 Maria undersøger Stofa aftale og hvad den índeholder. 
  
 Grønne områder: Kenny, indhenter tilbud på ny gartner og forhandler ny aftale. 
 Incl. Tilbud på at få ordnet stien ud mod marken.  
 Desuden skal der fældes døde træer i jordlodderne. 

 Arrangementer: Emilie tovholder og vi andre hjælper til. 
  
5) Plan for hvor vi skal sætte ind først - hvor skal vi hen fra nu?  
  
 Vi vil gerne have gang i flere arrangementer. 
 Kenny foreslår, skal være hamrende hurtig ude—julearrangementer, børnebanko, Julegløgg og 
 æbleskiver. Muligvis oppe i forsamlingshuset. Børn først og derefter voksne. 
 
 Maria undersøger om forsamlingshuset er ledigt den 19/12 til julearrangement. 
  
 Juletræ, besøg af julemanden, børneaktivitet, transportmuligheder for ældre.  
  
 Skiltning—Velkommen til Fuglevang, kør forsigtigt. Kenny snakker med Søholm. 
 Forslag til at gøre noget på legepladsen. Dennis, plan for fornyelse samt søgning af midler,  
 budget. 
 Kridte banen op og måske få nye fodboldmål.  
 
6)  Gennemgang af sidste referater som fremover fungerer som dagsorden.  
  
 Næste møde er Onsdag d. 08.12.21— hos Maria, Høgevænget 12. 

7)   Økonomi 
 Køb af pc samt printer er besluttet. Det følger fremover sekretær/kasserer. 

8) Forslag til vedtægtsændringer samt ny advokat.  
  
 Kenny arbejder på advokat.  

6) Evt. 
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